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COCO FLASH  
Negociació conveni (25 Maig) 

 
 

Avui hem tingut reunió de negociació de conveni en la que s’han iniciat 
alguns temes: 
 

 Àmbit del conveni:  La part sindical defensem que tot el personal que 
actualment està a l’acord sectorial de Promoció Econòmica sigui 
inclosa dins l’àmbit del conveni i se li apliqui aquest en la seva totalitat, 
amb les especificitats que siguin necessàries.  L’Ajuntament vol 
estudiar les possibles excepcions que s’haurien de contemplar i 
respondran en properes reunions. 
 

 Jornada de treball:  S’ha comentat breument els punts de la 
plataforma corresponents a Jornada de Treball (punt 15) però no s’ha 
avançat res encara. 

 

 Temes retributius: No s’ha pogut començar a treballar el tema a 
l’espera que la llei de pressupostos, que recull els elements de l’acord 
sindical estatal per la funció pública 2018-2020, finalitzi la seva 
tramitació i publicació.  Quan estigui s’haurà de determinar com es 
realitzen els increments, pagaments i endarreriments. 

 
 

CCOO hem plantejat la nostra voluntat de negociar 
un únic acord per tothom (funcionaris i 
laborals), com és pràctica habitual des de fa 
més de 30 anys en aquest Ajuntament.    I a 
més, la nostra voluntat de que es publiqui 
en document únic donat que l’EBEP ja 
recull que té la doble validessa d’Acord 
de Funcionaris i Conveni pels laborals. 
 
Seguirem informant... 

 


